
 

24. 11. 2019 
ADVENTNÍ JARMARK 

PRO UGANDU 
 

Papež František nás vyzývá k solidaritě s ostatními lidmi: 

„Soucit ti umožňuje vidět realitu, jaká je. Soucit je jako 

čočka srdce, která zprostředkovává chápání reality. 

Soucit prožívá Ježíš v evangeliích často. … Náš Bůh je 

Bohem soucitu, a soucit – mohli bychom říci – je slabost 

Boha, ale také Jeho síla. Je to nejlepší, co nám dává, 

protože soucit Jej pohnul, aby k nám poslal Syna.    

Soucit je jazykem Boha.“ 

 

 

Kostel sv. 

Vavřince 

 Od 10:00 hodin 

Podpořte jarmark, 

jehož výtěžek 

zašleme chudým 

bohoslovcům 

v Ugandě. 

──── 

Budete si moci 

vybrat adventní 

věnce, svícny a 

nejrůznější zboží. 

──── 

Kdo připraví 

výrobky doma, 

prosíme, aby je 

přinesl na faru 

nejpozději do 

soboty 23. 11. 

dopoledne. 

──── 

Děkujeme za tolik 

potřebnou pomoc! 

NÁZEV SPOLEČNOSTI 

 


